
Mnogobrojni građani ispunili središnji varaždinski trg te odali počast i 

zahvalnost izborniku Daliću i vatrenima

19.12.2022. 

Unatoč hladnoći, danas je varaždinski središnji trg  bio ispunjenmnogobrojnim građanima, 

odnosno navijačima koji su došli odati počast i zahvalnost izborniku Hrvatske nogometne 

reprezentacije Zlatku Daliću te članovima njegovog tima Marijanu Mrmiću, Eduardu Rodu, 

dr.med, Nderimu Redžaju, Nevenu Golubaru i Miroslavu Jamniću.

Izbornika, njegov tim te navijače dočekali su i zabavljali Zaprešić Boysi, Dobre vibracije, 

Žiga, Kavaliri i Ivan Dečak , a čestitke su Zlatku Daliću uputili i župan Varaždinske županije

Anđelko Stričak, župan Međimurske županije Matija Posavec, župan Koprivničko-

križevačke županije Darko Koren, gradonačelnik grada Varaždina dr.sc. Neven Bosilj, 

predsjednik Županijske skupštine dr.sc. Josip Križanić, zamjenik gradonačelnika Miroslav 

Marković, saborske zastupnice Nadica Dreven Budinski i Barbara Antolić Vupora, mnogi 

načelnici i gradonačelnici, županijski vijećnici te pročelnici kao i sportski djelatnici.



Izbornik Dalić zahvalio je svima na srdačnoj i toploj dobrodošlici.

- Znam da je hladno, ali vi ste opet tu i to pokazuje koliko ste vi navijali za reprezentaciju i 

koliko je volite. Osvojili smo brončanu medalju, ona je za mene kao zlatna. Zaista smo dali

sve od sebe. Vidim puno mladih ljudi, bilo ih je i jučer. Mislim da po našim mladim ljudima 

igrači iz hrvatske reprezentacije moraju biti uzor i moraju primjer kako treba živjeti i što 

treba zastupati koje vrijednosti i da u životu ništa nije nemoguće. Oni su se borili i oni su 

davali sve od sebe. Pokazali su jednu veliku hrabrost, pokazali su odlučnost, poniznost, 

skromnost, veliko veliko domoljublje i vjeru i to im se na kraju vratilo i Bog ih je nagradio s 

tim rezultatom. To su vrijednosti koje trebamo živjeti. Ovo je naša Hrvatska, ovo je moja 

Hrvatska, kakvu ja želim da bude uvijek – zajedništvo, ljubav, poniznost, skromnost i ništa 

nije nemoguće. I zato mi te vrijednosti živimo, uživamo u njima, ne može nitko u našoj 

Hrvatskoj meni zabranit da ja kažem hvala braniteljima. Hvala braniteljima, našim 

legendarnim Pumama, oni su zaslužni da smo mi ovdje. Da nije bilo njih, ne bi bilo ni 

mene ni hrvatske reprezentacije niti nas- rekao je izbornik Dalić prilikom svog obraćanja.

Župan Stričak je naglasio kako ovih dana svjedočimo zaista prekrasnoj priči, bajci o 

uspjehu iza koje stoji puno truda, marljivosti, rada i odricanja.

- Početkom godine sa Županijskim nogometnim savezom dogovorili smo kako će u iduće 

tri godine investirati 3 milijuna kuna u sve nogometne klubove, od najniže lige, pa do 

županijske. Smatram da ćemo na taj način dodatno popularizirati ovaj sport i učiniti sve da 

ga još malo dignemo- zaključio je Stričak.

Gradonačelnik Bosilj je naznačio kako je uspjeh ostvareni na Svjetskom prvenstvu u Katru 

i prije četiri godine u Rusiji fascinantan i Dalić je ovakav doček zaslužio.

-Izbornik je Hercegovac i Varaždinec, uložio je sebe, svoje srce u ovaj grad, ali i ovu 

državu. Hvala mu na tome – rekao je Bosilj.
















	Mnogobrojni građani ispunili središnji varaždinski trg te odali počast i zahvalnost izborniku Daliću i vatrenima

